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Telekom, TÜPRAŞ, Erdemir ve Seydişehir gibi MMOB Elektrik Mühendisleri Odası 
altın yumurtlayan kurumlarımızın kuş gribinden Ankara Elektrik Mühendisleri Odası 
nasıl itlaf edildiğini geçtiğimiz aylarda yaşadık.  TAnkara Şubesi 18. Olağan Genel Kurulu 
Basının desteğiyle de bu durum başarı olarak 11-12 Mart 2006 tarihlerinde yapıldı. Genel 
yansıtıldı. Halkımıza yıllarca söylenen neydi? Kurul,  12 Mart 2006 günü Ekin Sanat 
Özelleştirme sayesinde mülkiyet halka yayılacak, Merkezi'nde yapılırken,  seçimler 12 Mart 2006 
zarar eden kuruluşlar kâr etmeye başlayacak, günü Namık Kemal İlköğretim Okulu'nda 
halk ekonomiye doğrudan doğruya katılacak, yapıldı. 
ekonomiye canlılık gelecek, sanayileşme 
hızlanacak, KİT'ler artık devlete yük olmaktan 18. Olağan Genel Kurul divanın oluşturulması 
çıkacak, istihdam artacak, devletin vergi gelirleri ile başladı. Divan Başkanlığına  Haşim 
artacak, yolsuzluklar azalacaktı. Bunların hangisi Aydıncak seçilirken, Güzide Erkuş Başkan 
gerçekleşti? Yardımcısı Halil İşcanoğlu ve Murat Genç ise  

Yazman üyeler olarak divanda yer aldı. 
Sırada ise, 20 yıldır başaramadıkları, ama bu yıl 
içerisinde mutlaka bitirileceği söylenen TEDAŞ Divan Başkanı Haşim Aydıncak'ın gündemi 
özelleştirmeleri var. Hukuksal engelleri birer birer okumasının ardından,  Mustafa Kemal Atatürk 
kaldırdılar. O kadar çok para kazanacaklar ki, ve Kurtuluş Savaşındaki silah arkadaşları ve 
artık IMF yardımlarına bile ihtiyaç duyulmayacak. devr im mücadeles indeki  arkadaşlar ı   

Türkiye'nin aydınlık geleceği ve demokrasi 
Bildiğiniz gibi TEDAŞ 1 Nisan 2004 tarihinde mücadelesi için yitirdiğimiz değerler adına bir 
yayınlanan Enerji Strateji Belgesiyle yeniden dakikalık saygı duruşunda bulunuldu. Saygı 

özelleştirme programına duruşunun ardından İstiklal 
alınmış, yeniden 20 dağıtım Marşı okundu. 
bölgesi oluşturulmuş. 4046 
s a y ı l ı  Ö z e l l e ş t i r m e  EMO Ankara Şubesi 17. 
Kanununda ve 4628 sayılı Dönem Yönetim Kurulu 
Elektrik Piyasası Yasasında Başkanı Necati İpek'in 
yap ı lan  değ iş ik l i k le r le ,  konuşması ile Genel Kurul 
özelleştirmenin önündeki çalışmalarını sürdürdü. 
bütün hukuksal düzenlemeler Yönetim Kurulu olarak,  2 yıl 
tamamlanma noktasına boyunca  üye le r im iz in  
gelmiştir. 2006 yılı elektrik ekonomik, demokratik hak 
d a ğ ı t ı m  ş i r k e t l e r i n i n  ve özgürlükleri için, bunların 
ihalelerinin başlayacağı bir yıl korunması ve geliştirilmesi 

olacaktır.” için bir dizi çalışma  yaptıkların kaydeden İpek, 
“Çalışmalarımızın çoğu üyelerimizce de 

“Enerjide özkaynaklarımızı kullanmalıyız”gerçekten olumlu karşılandı. 29 yıllık şube 
Türkiye kullandığı elektriğin yaklaşık yüzde tarihimizde ilk sayılabilecek bazı etkinlikler, 
50'sini doğalgazdan karşıladığına dikkat çeken örneğin yaz okulları, birçok dalda teknik 
İpek,  “Ülkemizin 2020 yılında enerji açığı seminerler gerçekleştirdik” dedi. 
yaşayacağını savunan Enerji Bakanı, Türkiye'nin 
enerji ithal etmek zorunda kalabileceğini ve İpek sözlerine şöyle devam etti: “Gerek 
bunun için nükleer santral kurulması gerektiğini TMMOB, gerekse EMO, geçtiğimiz 2 yıllık 
her fırsatta söylüyor. Uranyum rezervlerimizin, süreç içinde, ülkemizin demokrasi ve emek 
kurulması düşünülen 3 veya 4 santrale ne kadar mücadelesinde yine en önlerde yer almaya 
yeteceğini, uranyumu zenginleştiri lecek devam etmiştir. Odamız kendisini her zaman 
teknolojinin hangi ülkeden satın alınacağını ve emekten ve demokrasiden bir Türkiye'nin 
at ık lar ı  nereye at ıp,  k ime satacağını  yaratılması mücadelesinin bir parçası olarak 
söyleyemiyor” dedi. Türkiye'nin öz kaynakları görmüştür ve görmeye devam edecektir. 
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kullanıldığında, üretim potansiyelinin 482-569 veren dünya bankası, IMF gibi kurum ve 
milyar kilovat saat arasında olacağının belirten kuruluşlar kamu yatırımlarını kısmamızı ve ancak 
İpek, öz kaynaklarımızın 2030 yılında dahi faiz ve borç ödemelerine kaynak aktarılmasını 
talebi karşılayacak potansiyele sahip olduğunu evveli ezel söyler dururlar. Bu durumda tarım da 
kaydetti. zaten çökmekte, işsizlik artmaktadır. Kırılgan 

ekonomi nedeniyle sürekli bir ekonomik deprem 
“Mühendisler de işsiz” endişesi yaşamaktadır halkımız da. Bu olumsuz 
İpek konuşmasını söyle sürdürdü: “Biz tablodan biz mühendisler de etkilenmekteyiz. Bu 
mühendisler olarak, ülkemizin üretim, yatırım, nedenlerle bu ülkenin elektrik, elektronik, 
istihdamı ve hakça bölüşümü temelinde b i l g i saya r,  habe r l eşme ,  b i yomed i ka l  
politikalarla yönetilmesini, ülke yönetiminde mühendisleri ve onların örgütü Elektrik 
halkımızın söz, yetki ve karar sahibi olmasını, Mühendisleri Odası, gerekli uyarılarda zaman 
ranta, faize ve borç ödemelerine odaklı değil, zaman bulunarak, müdahil olarak, misyonu ve 
halkın gereksinimlerini gözeten bir bütçe görevi gereği yapılması gerekeni yapmıştır” dedi. 
oluşturulmasını, ülkemizin kaynaklarını küresel 
sermayeye birer kâr alanı olarak açan bütün “Ankara Şube mesleki etkinlikleri toplum 
uluslararası anlaşmaların iptal edilmesini, yararına geliştirdi”
sosyal devlet ve sosyal adalet ilkelerinin hayata Bugün 35 bini aşan üyesiyle, gerçek bir kitle 
geçirilmesini, özelleştirmenin durdurulmasını, örgütü olan Elektrik Mühendisleri Odası’nın, 
kamu hizmetlerinin paralı hale getirilmesi demokratik olma, özerk olma, kamu kurumu 
uygulamalarının terk edilmesinii, eğitim ve niteliklerini ön plana çıkaran bir meslek örgütü 
sağlık gibi en temel insan hakkı olan hizmetlerin olma noktasında üzerine düşeni bugüne kadar 
herkes için ulaşılabilir nitelikli ve parasız yaptığını altını çizen Ulusaler, “Meslek örgütü 
olmasını, asgari ücretin yoksulluk sınırının olarak, mesleği geliştirme hedefiyle, mesleki 
üzerine çekilmesini, kamuda ve özel sektörde etkinlikleri toplum yararına geliştirmekte, bilimi ve 
çalışan meslektaşlarımızın ücretlerinin insanca teknolojiyi halkın hizmetine de sunmaktayız. İşte 
yaşanacak düzeye çıkarılmasını, haksız bu şiarla da Ankara Şubemizde bu çalışma 
rekabet ortamı yaratan ücret dengesizliği dönemi içerisinde Ulusal Yazılım Mühendisliği 
sorununun çözülmesini istiyoruz. Tüm bu Sempozyumunu,  y ine SMM Sorunlar ı  
olumsuz gelişmeler, salt alt gelir gruplarını değil, Sempozyumunu düzenlediğini gördük. Şube 
b i z  mühend i s l e r i  de  yöneticileri, şubenin o 
o l u m s u z  y ö n d e  geniş coğrafyası içerisinde 
etkilemekte, üyelerimiz h e r  t e m s i l c i l i ğ e  
arasında işsizlik ve düşük ulaştıklarını, etkinlikleri 
ücretle çalışma oranı o r a d a k i  ü y e l e r i m i z e  
artmaktadır.” t aş ıd ık la r ın ı  gö rdük .  

M İ S E M  Y ö n e t m e l i ğ i  
İpek ' in  konuşmasının kapsamında üyelerimizin 
a r d ı n d a n  E l e k t r i k  m e s l e k i  b i l g i  v e  
M ü h e n d i s l e r i  O d a s ı  becerilerinin artırılmasına 
Yönetim Kurulu Başkanı yönelik eğitim çalışmalarını 
K e m a l  U l u s a l e r   y o ğ u n  o l a r a k  
konuşmasın ı  yapmak uyguladıklarına da zaman 
üzere Divan Başkanı içerisinde tanık olduk” diye 
tarafından kürsüye davet edildi. konuştu. 
Ulusaler, dünya üzerinde emperyalist 
hegemonyasını sürdüren finans kapitalist Bir televizyon programında Enerji ve Tabii 
zorba, tüm kısıtlamalardan uzak, tek bir pazar Kaynaklar Bakanı Hilmi Güler'in Ulusaler'in 
yaratma uğruna, silahlı işgal dahil, her türlü yönelttiği sorulara, “Bir kere bilgileriniz eski, 
baskıyı uyguladığını kaydederek, “salt bu ikincisi de ideolojik yaklaşıyorsunuz olaylara” 
hükümet değil, son 25 yıldır bu politikalara ve diyerek yanıtladığını aktaran Ulusaler, “Buradan 
uygulayıcısı olan IMF'ye, Dünya Bankasına, bir iki örnekle kendilerine yanıt vermek isterim: 
Dünya Ticaret Örgütüne teslim olmuş Bilgilerimizin eksikliği noktasında bir örnek 
yöneticilerimiz de söz konusu. Aslında ben verelim. Biz biliyorsunuz, talep tahminleri 
bunlara klonlanmış siyasiler diyorum. projeksiyonları çiziyoruz, 20 yıllık, 25 yıllık, hem 
Ülkemizde serbestleşme, özelleştirme Bakanlık, hem Odamız talep tahminlerinde 
uygulamaları sonucu, yatırımlar azalmakta, bulunuyor, potansiyel değerlendirmeler 
özellikle borç veren ülkeler, daha doğrusu borç yapıyoruz. Potansiyel değerlendirmelerinde, 
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Odamız devamlı kendisini yenileyen, devamlı Bilgisayar Komisyonu, SMM Komisyonu, İletişim 
olayları takip eden, hem dünyayı, hem ve Haberleşme Komisyonu ve Örgütlenme 
Türkiye'deki gelişmeleri, Türkiye'deki bütün Komisyonu kuruldu. Örgütlenme Komisyonu Ali 
birimlerin, örgütlerin çalışmalarını takip eden bir Yiğit, Haşim Aydıncak, Haydar Çelik, Mahir Ulutaş, 
yapıdadır ve bunları takip ederek diyoruz ki biz, Olgun Yurt ve Rüstem Özata'dan oluştu. Funda 
hidroelektrik potansiyelimiz artık 127 milyar Başaran, Necati İpek ve Seyit Cankaya ise İletişim 
kilovat saatte değil, tam tersine küçük ve orta ve Haberleşme Komisyonunda yer almasına oy 
ölçekli, saptanamayan, değerlendirilmesi birliği ile karar verildi. SMM Komisyonu'nda yer 
y a p ı l m a m ı ş  o l a n ,  m i k r o  ö l ç e k l i  s u  alacak isimler üzerinde yürütülen tartışmalar 
potansiyellerimizin de artık değerlendirilmesi sonucunda ise  Ali Yiğit, Akif Peker, Bekir Çoruh, 
gerekir. Bu değerlendirmeler çeşitli kuruluşlar ve Ertan Saygıner, İsmail Emiroğulları, Murat Eraslan, 
Odamız tarafından yapılmıştır ve bugünkü Olgun Yurt ve Sebati Göken'in komisyonda yer 
tahminimiz, daha doğrusu potansiyelimiz, 192 almasına karar verildi. Bilişim ve Bilgisayar 
milyar kilovat saatlere çıkmıştır, 200 milyar Komisyonu'nda ise Elif Doğan, Erol Çiçen ve 
kilovat saatlere çıkması söz konusudur. Bütün Funda Başaran'ın yer alması oy birliği ile kabul 
bunlar yaptığımız değişim, yenilik çalışmaları edildi. Enerji Komisyonunda ise Cengiz Göltaş, 
sonucundadır. Ama bugün Enerji ve Tabii Fatih Kaymakçıoğlu, Gültekin Türkoğlu, Kemal 
Kaynaklar Bakanlığının verilerine bakın, 1960'lı Ulusaler, Mutafa Kadıoğlu, Necati İpek ve 
yıllarda yapılmış olan çalışmaların sonucu olan Sadrettin Eren'in yer alması oybirliği ile kabul 
127 milyar kilovat saattir. Buradan sormak lazım: edildi.  
Kimin bilgileri eski, kimin bilgileri yanlış? Onu 
değerlendirecek kamuoyu  elbette. Ardından EMO Ankara Şubesi 17. Dönem Yönetim 

Kurulu Yazman Üyesi Olgun Yurt, EMO Ankara 
Gelelim ideolojik yaklaşım sözcüğüne; Şubesi 17. Dönem Çalışma Raporu özetleyerek, 
doğalgazın Türkiye'ye girmesi noktasından Genel Kurul'un değerlendirmesine sundu. 
itibaren, geçmişteki bütün arşivlerimize bakın, Ardından EMO Ankara Şubesi 17. Dönem Yönetim 
Oda yöneticilerimizin çalışmalarına bakın, Kurulu Sayman Üyesi Mahir Ulutaş EMO Ankara 
uyarmışlardır hükümetleri, “bu yanlış bir Şubesi 17. Dönem Mali Raporunun  sunumunu 
politikadır, uzun vadeli, bu tür doğalgaz yaptı.  Sunumların ardından raporlar üzerinde 
yaklaşımları ve doğalgaza bu tür bağlanma riski görüş bildirmek isteyen üyeler söz haklarını 
ülke için problem yaratır, ülke enerji politikaları kullandılar. Ardından yapılan oylama ile EMO 
için problem yaratır” diye uyarmışlardır. Sonuçta Ankara Şubesi 17. Dönem Yönetim Kurulu oy 
bugün herkes durumdan memnun değil, herkes birliği ile aklandı.  
gelinen noktadaki doğalgaz bağımlılığından 
şikâyetçi, yapılan anlaşmalardan şikâyetçi. Biz Verilen yemek arasının ardından yapılan 2. 
bunu yaparken politika yaptıysak, sonuna kadar oturumda ise EMO Ankara Şubesi 18. Dönem 
politika yapacağız arkadaşlar, eğer bunun adı Tahmini Bütçesi, EMO Ankara Şubesi 17. Dönem 
politikaysa. Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Mahir Ulutaş 

tarafından sunuldu. Tahmini bütçe oy birliği ile 
İletişim, bilişim alanında, özellikle dönemin kabul edildi. İlk oturumda kurulması kararlaştırılan 
Ulaştırma Bakanlığının ısrarla kaçındığı, ara komisyonlar bu oturumda, hazırlanan raporları 
bağlantı ücretleri konusunda bir değerlendirmesi Genel Kurul'un bilgisine sundu. Komisyon raporları 
var, daha doğrusu bir yaklaşımı vardı. Odamız oylanarak, kabul edildi. Genel Kurul çalışmalarını 
kamu adına müdahil oldu, hukuksal yola aday listelerin belirlenmesiyle sürdürdü. Demokrat 
başvurdu, ara bağlantı ücretlerinde açtığımız Mühendisler Grubunun mavi listeyle, Meslekte 
davayı kazandı ve bu ülkenin bütçesine, bu Birlik Grubunun turuncu listeyle, Türk Mühendisler 
ülkenin kaynaklarına, bu ülkenin insanlarına 3,5 Birliği Hareketi Grubunun beyaz listeyle seçimlere 
katrilyon liralık bir kazanım sağladı. Buna siyaset katılması kabul edildi. Ulusal Mühendisler sadece 
yapmak deniliyorsa, biz sonuna kadar siyaset delege listesi için aday bildiriminde bulundu ve 
yapacağız, bu Oda sonuna kadar bu şekilde kırmızı liste ile seçime katıldılar.  Dilek ve teminleri 
siyaset yapmaya devam edecektir” diye kısmında ise EMO Ankara Şubesi 17. Dönem SMM 
konuştu.  ve Mesleki Denetim Komisyonun çalışma 

raporunda da yer alan raporunun Genel Merkez 
Ulusaler'in konuşmasının ardından Genel Kurul Genel Kuruluna taşınması ve 18. Dönem EMO 
sırasında çalışmalarını yürütecek olan Ankara Şube Yönetimi tarafından hayata 
komisyonlar ve üyeleri belirlendi. Gelen öneriler geçirilmesini oy birliği ile kabul edildi. 
doğrultusunda Enerji Komisyonu, Bilişim ve 
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EMO Ankara Şubesi 18. Olağan Genel Kurulu
Seçim Sonuçları 

 
DEMOKRAT MÜHENDİSLER 
MAVİ LİSTE OY 

RAMAZAN PEKTAŞ 1448 

İBRAHİM SARAL 1447 

GÖLAY ŞAKİROĞULLARI 1451 

ORHAN ÖRÜCÜ 1444 

HAYDAR ÇELİK 1450 

BORA GÜNGÖREN 1453 

A
S

IL

M. ALİ KIRAN 1452 

ELİF DOĞAN 1427 

GÜNER YILDIRIM 1431 

CEREN GÖRKEM COŞKUN 1432 

İLKER TAŞAN  1438 

ALİ HAYDAR GÜMÜŞ 1450 

SİNAN ÖZBEY 1439 

Y
E

D
E

K

ÖMÜRHAN SOYSAL 1430 

DELEGASYON ASIL 1329 

DELEGASYON YEDEK 1329 

 

 
TÜRK MÜHENDİSLER BİRLİĞİ 
HAREKETİ  / BEYAZ LİSTE  OY 

HÜSEYİN ÖZTÜRK 369 

CENGİZ OTLU 368 

FUAT KUTSAL 369 

YAŞAR AY 368 

ÖMER FARUK AKTOP 369 

YUSUF SÜREYYA TOPGAÇ 369 

A
S

IL

SEZGİN İNCE 368 

TALAT TULU 368 

CENGİZ OĞUZ 368 

S. METİN DAĞICI 368 

HIDIR DÜZKAYA 368 

NERİMAN ÇANGAL 368 

ALİ FUAT BİLGİN 368 

Y
E

D
E

K

AHMET ORHAN 366 

DELEGASYON ASIL 364 

DELEGASYON YEDEK 364 

 

 
MESLEKTE BİRLİK 
TURUNCU LİSTE  OY 

M. SİNAN YILDIRIM 760 

MEHMET İNAL 758 

MUSTAFA BİRCAN 758 

ABDULKADİR KÖKER 758 

MAHMUT BEŞİRLİ 758 

FATİH ÇETİN 758 

A
S

IL

HARUN TORUN 757 

NECATİ KARA 758 

HAKKI ÖZATA 759 

BÜLENT KOCAGÜRBÜZ 758 

HASAN YÜCEL 758 

OSMAN TAHİR ÇELİK 758 

MELİH ŞEKER 758 

Y
E

D
E

K

ABDULKADİR ONGUN 758 

DELEGASYON ASIL 733 

DELEGASYON YEDEK 733 

 

 
ULUSAL MÜHENDİSLER  
KIRMIZI LİSTE  OY 

 DELEGASYON ASIL 61 

 

* Değerlendirme listelerin asıl adaylarının en çok oy alanlarına göre 

yapılmıştır. 

KULLANILAN OY 2675 

GEÇERLİ OY 2487 

GEÇERSİZ OY 188 

 


